
Dinsdag 23 april jl. heeft er weer een raads-
vergadering plaatsgevonden van de Olden-
zaalse Gemeenteraad. De raadsvergadering 
vond eenmalig plaats op dinsdag- i.p.v. 
maandagavond, vanwege het gelijktijdig 
stemmen over het onderzoek ‘samenwerking 
NOT’ met de andere betrokken gemeenten. 
In dit verslag leest u een korte samenvatting 
van de raadsvergadering, daarnaast kunt u 
de vergadering ook altijd terugkijken via 
https://oldenzaal.notubiz.nl/vergadering/1217865  
 
Voorstel tot het vaststellen van het inte-
grale wijkverbeterplan Glinde-Hooiland in-
clusief bijbehorende uitgangspunten 
De komende 10, 15 jaar gaat de gemeente 
allerlei werkzaamheden uitvoeren in de 
wijk Glinde-Hooiland. Waar het kan wordt 
de wijk een stuk groener. Dat doen we als 
gemeente niet alleen vóór de inwoners, 
maar ook samen met de inwoners.  
Hiervoor heeft de gemeente samen met     
inwoners voor het eerst één integraal wijk-
verbeterplan gemaakt. Via dit raadsvoor-
stel wordt de gemeenteraad gevraagd dit 
integrale wijkverbeterplan incl. de bijbeho-
rende uitgangspunten vast te stellen. 
 
Het voorstel wordt door de raad unaniem 
aangenomen. 
 
Daarnaast diende de Oldenzaalse VVD bij 
dit punt een motie in, inzake ‘Noaber-
stroom’. Deze motie houdt in dat bewoners 
op een andere manier met stroomgebruik 
omgaan. De motie roept het college op 
om: 
1.   In contact te treden met de gemeente 
    Amsterdam, en andere relevante ge- 
    meenten, om daar de ervaringen met  
    Flexcity op te doen en deze resultaten  
    te delen met de netbeheerder en  
    andere relevante partijen; 
2.  Vervolgens te bepalen in hoeverre der- 
    gelijke initiatieven kunnen bijdragen  
    aan het verminderen van de netconges- 
    tie; 
3.  Hier voor het einde van het jaar bij de  
    raad op terug te komen.  
 
Ook deze motie werd unaniem door de 
raad aangenomen.  
 
Voorstel tot besluitvorming over de 
verkenning samenwerkingsmogelijkheden 
Oldenzaal en Noaberkracht 
De gemeenten Oldenzaal, Dinkelland en 
Tubbergen hebben in toenemende mate te 
maken met complexe maatschappelijke     
opgaven. Deze ontwikkelingen hebben      
gevolgen voor de ambtelijke organisatie in 
Oldenzaal en voor Noaberkracht. Om de 
uitdagingen voor de toekomst het hoofd te 
bieden, zijn de gemeente Oldenzaal,       
Dinkelland en Tubbergen eind 2021 gestart 
met een verkenning naar de mogelijkheden 
van ambtelijke samenwerking.  

Het voorstel wordt door de raad aangeno-
men, met 18 stemmen voor en 2 tegen 
(SO). 
Dat betekent dat er o.a. is vastgesteld dat 
er nu wordt gekozen voor opgavegerichte 
samenwerking én het college de opdracht 
krijgt om op basis van de resultaten van 
het onderzoek nader te verkennen of een 
brede samenwerking wenselijk is.  
 
Daarnaast diende de Oldenzaalse VVD, 
mede namens het CDA en WG, een motie 
in. De motie roept het college op om: 
1.   Vóór het zomerreces inzichtelijk te 
    maken of er op de vier overgebleven  
    terreinen duurzaamheid, energietran- 
    sitie, migratie en veiligheid wel kansen  
    voor samenwerking gevonden kunnen  
    worden; 
2.  In 2024 te komen met een heldere visie  
    op de gemeentelijke samenwerking  
    voor de gemeente Oldenzaal. 
 
Deze motie werd door de raad unaniem 
aangenomen. 
 
Hierna werden er een tweetal direct  
voorstellen in stemming gebracht 
 
Voorstel tot toestemming vaststellen         
diverse gewijzigde gemeenschappelijke      
regelingen (GBT, Stadsbank, OLCT,  
SamenTwente, Veiligheidsregio). 
Dit voorstel is unaniem door de raad  
aangenomen. 
 
Voorstel tot voorzien in vacatures  
raadswerk 
Dit voorstel wordt gewijzigd én is daarmee 
unaniem door de raad aangenomen. 
 
Motie vreemd 
Als laatste agendapunt van de avond 
diende WG Oldenzaal een motie vreemd 
(aan de agenda) in: ‘Behoal’n Twentse 
sproak’. De motie wordt in het Twents       
uitgesproken, maar staat ook in het Neder-
lands op de agenda. 
 
Deze motie roept (in het Nederlands) het 
college op om: 
1.   de motie te omarmen; 
2.  de motie te verspreiden onder de leden 
    van de Tweede Kamer (in het bijzonder  
    naar de Tukkers in de Tweede Kamer),  
    naar de provincie Overijssel en naar de  
    andere Twentse gemeenten. 
 
Het doel van de motie is het behouden en 
bevorderen van de Twentse taal. 
 
De motie wordt unaniem door de raad aan-
genomen.  
  

Nieuws  
van de  
gemeente

Wiej loat ‘t bie oonze mosie. De rest leas ie 
wa bie de aander’n: 
 
Mosie: behoal’n en vermeer’n Tweantse sproak 
 
De road van de gemeente Oldnzel bie meka 
op 23 april 2024. 
 
Oaverweagnd dat: 
-  Tweants woarachtig ‘t smeermiddel veur 
   vertrouw’n kan wean, oaveral in ‘t leavn, in 
   de zorg en biej participasietrajekt’n in ‘t  
   bezunder, as ok in ‘t zaak’n doan; 
-  leu zich met Tweants in ‘n groot deel van  
   Nederlaand en zölfs wied oawer ‘n poal  
   könt red’n. 

 
Röp ‘t kabinet op: 
-  veur ‘t hoal’n en vermeer’n van ‘t Nedersak- 
   sisch d’r joarliks € 500.000,- noar de  
   proveencie Oaveriesel bie te doon; 
 
Röp de proveencie Oaveriesel op: 
-  één meldpeunt in Tweante én één meld- 
   peunt in Salland te regel’n woar a’j met 
   idee’n veur ‘t hoal’n en ‘t vermeer’n van de 
   Tweantse en Sallandse sproak terecht könt, 
   woardeur leefde veur de sproak en de 
   gaank d’r in grötter wöt; 
 
Röp ‘t kollezie op: 
-  bliej te wean met dizze mosie; 
-  as de mosie d’r deur is, deur te stuur’n noar 
   alle leed’n van ‘n Tweede Kamer (noar alle  
   Tukkers in de Tweede Kamer in ‘t bezunder), 
   noar de proveencie Oaveriesel, en noar de 
aandere Tweantse gemeenten. 
 
Unaniem annomm’! 
 
www.wgoldenzaal.nl,  
ok veur ’t Nederlaands 

Nieuws van de raadsvergadering van dinsdag 23 april 2024

Twee onderwerpen op de agenda. We zijn 
positief over het wijkplan Glinde Hooiland, 
vooral omdat er veel inspraak is geweest 
met de inwoners. Een uitdaging is het plaat-
sen van veel extra electriciteitshuisjes in de 
wijk. We hebben een pilot gevonden in      
Amsterdam waarbij mensen met een app zelf 
hun elektriciteit kunnen plannen en met el-
kaar de stroompieken kunnen verlagen. Dan 
zijn er minder huisjes nodig.  

Het College gaat contact opnemen met    
Amsterdam om te kijken of wij ook van zo’n 
tool gebruik kunnen maken. Het tweede     
onderwerp is de samenwerking met de    
gemeenten Tubbergen en Dinkelland. De VVD 
fractie is teleurgesteld dat er slechts een 
voorstel ligt voor samenwerking op 5 terrei-
nen, wij zien liever een intensievere samen-
werking met deze gemeenten. Veel 
problemen spelen in alle gemeenten en ze 
dan samen aanpakken is veel efficiënter. Het 
is ons ook onduidelijk wat Tubbergen en    
Dinkelland precies wel en niet willen, we 
hebben alle partijen opgeroepen om zich uit 
te spreken over de samenwerking. 

De vierde raadsvergadering van 2024 had 2 
bespreekpunten. 
De manier waarop het wijkverbeterplan 
Glinde Hooiland tot stand is gekomen door 
een aantal wijkavonden te organiseren         
en daarbij goed te luisteren naar wat wijk-
bewoners te vertellen hebben wat ze goed 
vinden in hun wijk maar ook waar ze zich 
zorgen over maken, een prima werkwijze.  
We hadden nog wat vraagtekens bij de ver-
keersafwikkeling op de Dr. Kuijperstraat en 
de Bentinckstraat. De wethouder heeft toe-
gezegd dat de bewoners van beide straten 
mogen meedenken over de optimale oplos-
sing. Daar zijn we blij mee.  

Het plan zal in de uitvoering (10 tot 15 jaar) 
vast nog de nodige wijzigingen ondergaan. 
Ook daar worden bewoners blijvend bij    
betrokken, prima. 
 
Ten aanzien van de samenwerking Olden-
zaal/Dinkelland/Tubbergen moesten we  
helaas constateren dat het proces niet ver-
lopen is zoals gehoopt. We gaan door op de-
zelfde manier zoals nu al wordt samen- 
gewerkt. De motie van VVD/WG/CDA om voor 
de zomer nog een viertal in het rapport     
genoemde samenwerkingsmogelijkheden te 
onderzoeken en voor toekomstige samen-
werkingen een visie op samenwerken te     
ontwikkelen is unaniem aangenomen. Daar-
mee krijgen we een fundament onder het 
proces om tot verdere samenwerking te 
komen beter te laten verlopen. 



OLDENZAAL

D66  
Oldenzaal 
 
Alle partijen vinden 
het wijkverbeterplan 
Glinde-Hooiland een 

mooi plan. Het plan is na veel overleg met 
de bewoners van de wijk ontstaan.  
Verschillende onderdelen van het ontwerp 
zijn besproken en de inwoners konden hun 
mening geven.  
Wat is dan nog de taak van de afzonder-
lijke partijen in de raad? Elke partij kan 
suggesties geven voor items die nog over 
het hoofd zijn gezien, elke partij kan iets 
uit het plan benadrukken. 
Het plan heeft meerdere doelstellingen: 
goede waterafvoer (riolering), ‘s zomers 

minder heet (bomen, struiken), ‘s winters 
minder energie (all-electrische verwarming 
of hybride), veiligheid op straat (veel één-
richtingstraten). 
D66 vindt naast deze goede doelstellingen 
ook belangrijk dat mensen fijn en veilig 
wonen in de wijk. Zo vraagt D66 in ge-
plande éénrichtingstraten ook als optie een 
doodlopende weg (hofje) voor de stellen. 
Autoverkeer gaat zo niet met hoge snelheid 
door de straat en er ontstaan mogelijkhe-
den voor speelruimte op straat. Speel-
ruimte die niet luxe hoeft zijn, maar 
eenvoudige en uitdagende veldjes, waar 
mensen ook elkaar kunnen ontmoeten. 
 
D66 helpt zo Oldenzaal leefbaar te maken. 

Wij steunden het wijkverbeterplan voor 
Glinde-Hooiland. Niet omdat wij meegaan 
in de klimaat-hysterie dat de aanleiding 
vormde om dit plan te schrijven. Wel 
omdat wij de inwoners een groenere buurt 
gunnen en omdat de inwoners tijdens de 
participatie-rondes hun inbreng hebben    
geleverd. Het uitgangspunt ‘all-electric’     
vinden wij onwenselijk en onrealistisch. 
Voor een definitief akkoord wachten we de 
geraamde kosten af. 
 

Daarnaast heeft onze fractie als enige frac-
tie van Oldenzaal, Tubbergen en Dinkelland 
tegen het besluit gestemd om opgavege-
richt met elkaar samen te werken. Schaal-
vergroting leidt niet altijd tot een beter 
resultaat voor de stad. We merken boven-
dien dat gemeenten het al moeilijk genoeg 
hebben om de eigen organisatie op de rit 
te houden. Dat heeft prioriteit. Samenwer-
ken doen we bovendien al volop, dat hoeft 
niet geïntensiveerd te worden. Bovendien 
kan het uiteindelijk leiden tot een ambte-
lijke fusie. Wij behouden graag een           
gemeente met een eigen gezicht. Snelle 
service, niet gebonden aan allerlei afspra-
ken met andere gemeenten, kleinschalig en 
slagvaardig. 

 
GroenLinks was tijdens deze  
raadsvergadering afwezig 

Voor de fractie van de PvdA 
had deze raadsvergadering 
twee belangrijke punten. 
Het integrale wijkverbeter-
plan Glinde-Hooiland en de        
verkenning van de samen-
werkingsmogelijkheden 
met Noaberkracht. Het wijk-
verbeterplan trok veel be-

woners van deze wijk naar de raadszaal. 
De PvdA juicht deze     belangstelling voor 
wat er met je directe woonomgeving toe. 
Wij zijn een groot voorstander van partici-
patie. Met name de verkeersveiligheid (het 
liefst met een verkeerscirculatieplan voor 
de hele wijk met gebruikmaking van een-
richtingsverkeer en fietsstraten), meer 
groen in de wijk en de plaatsing van elek-

triciteitshuisjes kunnen een kritisch oog 
van de bewoners gebruiken. Alle inge-
brachte ideeën zullen op haalbaarheid wor-
den beoordeeld. Dus onze oproep aan de 
bewoners is; Maak gebruik van deze mo-
gelijkheid.  
Oldenzaal is te klein om alle op ons af      
komende taken alleen uit te voeren. De    
gemeente is er voor de inwoners en heeft 
dus de plicht om haar werk goed en be-
trouwbaar te doen. Dit is ook de reden 
waarom wij, op basis van gelijkwaardig-
heid, willen samenwerken. Het liefst met 
onze directe buur Dinkelland en hun al be-
staande samenwerkingsverband Noaber-
kracht. Daarom hebben wij voor een 
verdere verkenning gestemd. 


